
Zápis ze zasedání AS TF JU ze dne 18. 6. 2025 

Přítomni (bez titulů): J. Pavelčík, V. Zvánovcová, D. D. Novotný (online), H. Machulová,  

A. Dudová, M. Klapetek, M. Ehrlichová, M. Rašpličková (online), L. Kardová, B. Vavřinová, 

K. Eisenhammerová, H. Donéeová 

Hosté (bez titulů): M. Novotný (předseda volební komise – ustavující část zasedání), J. Milota 

(zajištění online hlasování – ustavující část zasedání); M. opatrný (děkan – řádné zasedání),  

D. Matušová (tajemnice – řádné zasedání)  

Zasedání proběhlo hybridní formou.  

Ustavující část zasedání (od 12:30)  

Předseda volební komise M. Novotný zahájil zasedání a představil složení nového senátu  

pro funkční období 2025–2027.  

M. Novotný seznámil členy grémia s procesem volby předsedy/předsedkyně a místopředsedů  

a oznámil, že volby proběhnout elektronicky prostřednictvím stránky pro online volby na JU 

(volby.jcu.cz).  

M. Novotný vyzval všechny přítomné, aby navrhli kandidáty na předsedu/předsedkyni.  

o Volba předsedy/předsedkyně AS TF JU  

H. Machulová (návrh přijala)  

J. Pavelčík (návrh přijal)  

Hlasovalo všech 12 senátorů pro navržené kandidáty, kteří přijali návrh.  

V 1. kole získala H. Machulová 6 hlasů a J. Pavelčík 6 hlasů.  

Ve 2. kole získala H. Machulová 6 hlasů a J. Pavelčík 6 hlasů. 

Losem byla zvolena H. Machulová.  

H. Machulová byla zvolena předsedkyní AS TF JU pro funkční období 2025–2027.  

M. Novotný vyzval přítomné, aby navrhli kandidáty na místopředsedu/místopředsedkyni z řad 

akademiků.  

o Volba místopředsedy/místopředsedkyně AS TF JU z řad akademiků 

J. Pavelčík (návrh přijal)  

M. Klapetek (návrh přijal)  



Hlasovalo všech 12 senátorů pro navržené kandidáty, kteří přijali návrh.  

V 1. kole získal J. Pavelčík 7 hlasů; M. Klapetek 5 hlasů.  

J. Pavelčík byl zvolen místopředsedou AS TF JU za akademickou kurii pro funkční období 

2025–2027.  

o Volba místopředsedkyně senátu TF JU z řad studentů  

M. Rašpličková (návrh přijala)  

B. Vavřinová (návrh přijala)  

Hlasovalo všech 12 senátorů pro navržené kandidátky, které přijaly návrh.  

V 1. kole získala M. Rašpličková 6 hlasů a B. Vavřinová 6 hlasů.  

Ve 2. kole získala M. Rašpličková 6 hlasů a B. Vavřinová 6 hlasů. 

Losem byla zvolena M. Rašpličková. 

M. Rašpličková byla zvolena místopředsedkyní AS TF JU za studentskou kurii pro funkční 

období 2025–2027.  

Předseda volební komise M. Novotný ukončil ustavující část zasedání AS TF JU a popřál 

grémiu mnoho úspěchů v nadcházejícím funkčním období. Nově zvolená předsedkyně  

H. Machulová poděkovala předsedovi volební komise za zajištění voleb a po malé pauze 

zahájila první řádné zasedání.  

1. řádné zasedání AS TF JU (od 13:15) 

Program:  

1. Rozpočet TF JU pro rok 2025 

2. Výroční zpráva o hospodaření TF JU za rok 2024 

3. Různé 

Hlasování o programu: PRO: 12 PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 0 

Program jednání byl jednohlasně schválen.  

1. Rozpočet TF JU pro rok 2025 

H. Machulová požádala o představení rozpočtu pana děkana a paní tajemnici.  



- M. Opatrný představil návrh na sestavení rozpočtu, který byl zaslán členům senátu a 

představil složení rozpočtu podle nákladových i výnosových oblastí. Zmínil, že část 

nákladů bude kryta za použití prostředků z fondů. Vyšší finanční náklady jsou spojené 

s nutnou rekonstrukcí vnitřních prostor budovy. Dále poukázal na to, že v současné 

době nemáme velké projekty, které v minulosti z velké části pokrývaly provozní 

náklady fakulty. V současné době jsou podány projekty TAČR, pokud je fakulta získá, 

situace se zlepší.  

- D. Matušová zmínila, že ačkoli máme z MŠMT větší finanční podporu, toto zvýšení 

pokrývá pouze nárůst nákladů spojených s inflací. D. Matušová rovněž poukázala na to, 

že některé položky v rozpočtu musely být kráceny. Zmínila, že velkou finanční 

podporou jsou tržby z CŽV a přijímacích zkoušek.  

H Machulová otevřela diskusi k rozpočtu.  

- První část diskuse proběhla nad budovou Na Mlýnské Stoce, kdy Magistrát ČB zamítl 

všechny stížnosti a situace bude posunuta k Jihočeskému kraji. Jakmile bude vše 

vyřízené, bude možná rekonstrukce budovy, která pak umožní rozvoj CŽV. 

- Následně proběhla diskuse nad 3 milionovým schodkem v rozpočtu, který vznikl kvůli 

neočekávaným výdajům. Část těchto prostředků je vyhrazena na rekonstrukci budovy.  

Následovalo hlasování k projednanému bodu. 

PRO: 10 PROTI: 0 ZDRŽELO SE: 2 

 

AS TF JU schválil rozpočet Teologické fakulty pro rok 2025.  

2. Výroční zpráva o hospodaření TF JU za rok 2024 

H. Machulová předala slovo D. Matušové, která představila výroční zprávu o hospodaření za 

rok 2024 

- D. Matušová představila jednotlivé části výroční zprávy a výsledky hospodaření v každé 

oblasti. Okomentovala výnosy i náklady: 

o Výnosy: příspěvky a dotace z veřejných zdrojů (příspěvek na vzdělávací činnost, 

DK RVO, projekty) a vlastní zdroje (CŽV, přijímací řízení atd., čerpání fondů). 

o Náklady: osobní (mzdy, stipendia), energie, cestovné a další.  

- D. Matušová rovněž zmínila, že se zvýšila hodnota majetku. 

H. Machulová vyzvala k případným dotazům či připomínkám. 

- A. Dudová se zeptala, zda se ve spotřebě energií projevila změna začátku a konce semestru. 

D. Matušová ukázala, že po této změně opravdu došlo k úspoře nákladů.  

- J. Pavelčík upozornil na překlepy týkající se porovnávaných let. D. Matušová poděkovala 

a slíbila nápravu. 



H. Machulová vyzvala k hlasování o projednaném bodu. 

o PRO: 12 PROTI: 0 ZDRŽELO SE: 0 

AS TF JU schválil výroční zprávu o hospodaření za rok 2024. 

3. Různé 

- M. Opatrný oznámil, že byl schválen navazující program PVČ (Mgr.) 

- M. Opatrný dále zmínil, že sleduje vývoj situace týkající se Centra Aletti, z jehož vedení 

byl odvolán prof. Ambrose, který je členem vědecké rady TF JU. Jde o situaci, kde se 

prověřuje možnost určitého spirituálního zneužívání. Pokud by se to potvrdilo, děkan 

bude chtít odvolat prof. Ambrose z vědecké rady. 

-  

AS TF JU bere tuto informaci na vědomí. 

H. Machulová informovala, že příští zasedání AS TF JU se bude konat v září, termín bude ještě 

upřesněn. Jednání povede J. Pavelčík, zápisem je pověřena A. Dudová.  

Nakonec H. Machulová poděkovala senátorům za účast a zasedání bylo ukončeno.  

 

Zapsala: J. Košatková, H. Donéeová 

19. 6. 2025 

 

Za správnost: M. Novotný, H. Machulová  

20. 6. 2025 

 


